
ظریف در دیدار با وزیر خارجه چین در پکن:

چین در سیاست خارجی ایران نقش بالایی دارد
وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران در دیدار با وانگ یی، 
تاکید  ایران  و  به اهمیت روابط چین  اشاره  با  همتای چینی خود 

کرد: ایران مهمترین رابطه راهبردی را در جهان با چین دارد.
این  در  شنبه  سه  روز  ظریف  جواد  محمد  العالم،  گزارش  به 
علی  سفر  از  شد  برگزار  پکن  دولتی  مهمانسرای  در  که  دیدار 
یاد  یک شروع جدید  عنوان  به  به چین  همراه  هیات  و  لاریجانی 
کرد و افزود: چین از کشورهای مهم برای ایران است و در سیاست 
خارجی ایران نقش بالایی دارد.وی با اشاره به اینکه به همراه رییس 
مجلس و یک هیات بلند پایه به پکن سفر کرده است، تصریح کرد 
راهبردی  نگاه  و  است  دو کشور  روابط  در  تازه ای  این سفر شروع 

تهران به چین را نشان می دهد.
وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران همچنین با تبریک 
سال نو چینی به مردم و دولت این کشور از استقبال گرم چین از 

این سفر قدردانی کرد.
وانگ یی، وزیر امور خارجه جمهوری خلق چین نیز در این 
دیدار ضمن تاکید بر اهمیت روابط دو کشور افزود: سفر ›شی جین 
تهران  به  اسفند سال ۹۴  در  رییس جمهوری خلق چین  پینگ‹ 

روابط دو کشور را به سطح راهبردی ارتقا داده است.

نقوی حسینی : آمریکایی ها به دنبال اخلال در روند 
بررسی پرونده ایران در دادگاه لاهه هستند

مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو  یک 
تائید مجدد دادگاه لاهه برای داشتن صلاحیت رسیدگی به شکایت 
ایران از آمریکا را موفقیتی برای تیم حقوقی جمهوری اسلامی ایران 
دانست و گفت: دنیا با این حکم فهمید که حداقل ایران استحقاق 

حقوقی برای شکایت از آمریکا را دارد.
دادگاه  اخیر  حکم  به  اشاره  با   ، حسینی  نقوی  حسین  سید 
برای  آمریکا درباره عدم صلاحیت لاهه  بر رد شکایت  لاهه مبنی 
از  آمریکایی ها  گفت:  کشور  این  علیه  ایران  شکایت  به  رسیدگی 
ابتدای شکایت ایران تلاش می کردند که در صدور حکم لاهه اخلال 
ایجاد کنند. آنها حتی قضات لاهه را تهدید کردند که به آنها اجازه 
ورود به آمریکا را نمی دهند. و یا اینکه بازداشتشان می کنند. آنها 

حتی از درِ ارعاب هم وارد شدند.
در  لاهه  دادگاه  آمریکا،  اقدامات  این  رغم  علی  افزود:  وی 
که  اکنون  کرد.  مدیریت  را  شرایط  مقررات  و  قوانین  چهارچوب 
مجدداً صلاحیت رسیدگی به شکایات ایران را تایید کرد موفقیتی 
برای دیپلماسی تیم حقوقی جمهوری اسلامی محسوب می شود که 
باید با همین اقتدار و استثنا پرونده را جلو ببرند. آنها می توانند آراء 

بهتری را برای این کشور بگیرند.
مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو  این 
با این پیش بینی که کارشکنی های آمریکا در رسیدگی به پرونده 
ادامه خواهد داشت، گفت: وقتی که رئیس جمهور  ایران در لاهه 
آمریکا قضات لاهه را مرعوب می کند طبیعی است که در ادامه راه 

بخواهند در روند دادگاه اخلال ایجاد کند.
این  تا  اظهار کرد:  بندی  و در جمع  پایان  در  نقوی حسینی 
مرحله تایید صلاحیت دادگاه لاهه برای رسیدگی به شکایت ایران 
برای  حقوقی  استحقاق  ایران  که  می دهد  نشان  دنیا  به  لاهه،  در 

شکایت را دارد و باید موضوعش مورد رسیدگی قرار گیرد.

بروجردی: اظهارات مقامات آمریکایی در 
اجلاس مونیخ ارزشی ندارد

مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو  یک 
شورای اسلامی با تاکید بر این که »آمریکا مظهر حمایت از ترریسم 
دولتی است« گفت: با توجه به اقدامات آمریکا اظهار نظر مقامات 

این کشور هم فرافکنی بیش نبوده است و ارزشی ندارد.
مقامات  اظهارات  به  واکنش  در   ، بروجردی  علاءالدین 
مونیخ  امنیتی  اجلاس  کرد:  اظهار  مونیخ،  اجلاس  در  آمریکایی 
در دوره های مختلف برگزار شده است که حضور ایران به دلیل 
از  آسیا  غرب  خصوص  به  منطقه  امنیت  تامین  در  مهم  نقش 
اهمیت ویژه ای برخوردار است که قطعاً این حضور در آینده هم 

ادامه  خواهد داشت.
تروریسم  از  آمریکایی ها مظهر حمایت  وی خاطرنشان کرد: 
دنبال  را  آفرینی  تنش  نقش  منطقه  در  همواره  و  هستند  دولتی 
می کند  حمایت  تروریستی  های  گروه  از  که  آمریکا  لذا  می کنند، 

مطالبش درباره ایران فرافکنی بیش نیست و ارزشی ندارد.

با مصوبه مجلس؛

»آب« سال آینده گران می شود
نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی، مصوب کردند که 
قیمت هر متر مکعب فروش آب شرب شهری ۲۰ تومان گران شود.
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی نوبت عصر 

امروز، بند ب تبصره ۶ لایحه بودجه را تصویب کردند.
بر این اساس، وزارت نیرو از طریق شرکت های آبفای شهری 
سراسر کشور مکلف است علاوه بر دریافت نرخ آب بهای  شهری، به 
ازای هر متر مکعب فروش آب شرب، مبلغ دویست )۲۰۰(ریال از 

مشترکان آب دریافت و به خزانه داری کل کشور واریز کند.
بررسی  بوکان در جریان  نماینده مردم  محمد قسیم عثمانی 
این بند از لایحه بودجه، خواستار کاهش مبلغ ۲۰۰ ریال به ۱۰۰ 

ریال شد.
دولت  وظیفه  و  آوریم  فشار  مردم  به  نباید  ما  تاکیدکرد:  وی 
از  انجام دهد نه آنکه  اقداماتی را برای آبرسانی روستاها  است که 

جیب مردم این کار را کند.
به طور  این مصوبه  با  در مجلس گفت:   بوکان  مردم  نماینده 
متوسط آب بهای شهری حدود ۱۶ درصد افزایش می یابد و ما نباید 

آتش تورم را روشن کنیم.

ترامپ به دنبال جنگ با ایران نیست
رئیس جمهور  که  کرد  اعلام  عراق  در  آمریکا  سفارت  کاردار 
کشورش به دنبال جنگ با ایران نیست و اظهارات پیشین ترامپ 

نیز بر این مساله تاکید دارد.
آمریکا  سفارت  کاردار  هود،  جوی  نیوز،  السومریه  گزارش  به 
در بغداد دیروز)سه شنبه( اعلام کرد: دونالد ترامپ، رئیس جمهور 
آمریکا خواهان جنگ با ایران نیست و اظهارات پیشین وی نشان 
می دهد که او نمی خواهد نیروهای آمریکایی وارد جنگی شوند که 

به آن نیازی نیست.
وی با اشاره به این که دونالد ترامپ پیش از این بارها بر این 
همانند  دیپلماتیک  راه های  از  ما  افزود:  است  کرده  تاکید  مساله 

تحریم های اقتصادی استفاده می کنیم.
اینکه  بیان  با  ادامه  در  بغداد  در  واشنگتن  سفارت  کاردار 
به  حمله  برای  عراق  خاک  یا  و  آسمان  از  آمریکایی  نیروهای 
کشورهای دیگر استفاده نخواهند کرد گفت: رئیس جمهور آمریکا 
پیشنهاد تغییر و یا اصلاح توافق استراتژیک میان بغداد و واشنگتن 
که  بود  گفته  اخیرا  ترامپ  دونالد  ایسنا،  گزارش  است.به  نداده  را 
نیروهای این کشور برای زیر نظر داشتن ایران در عراق می مانند. 
او گفته بود: تمام چیزی که می خواهم این است که نظارت کنم. 
ما یک پایگاه غیر قابل باور و گران قیمت در عراق ساخته ایم. این 
پایگاه به خوبی برای کنترل و نظارت بر نقاط مختلف منطقه پر از 
مشکل خاورمیانه تعبیه شده است. می خواهیم حواس مان به ایران 
باشد، چون ایران مشکل واقعی است. بنابراین در عراق می مانیم تا 

آنها را زیر نظر داشته باشیم.
این اظهارات رئیس جمهور آمریکا با واکنش گسترده مقامات 
برهم صالح  عراق،  وزیر  عبدالمهدی نخست  عادل  از جمله  عراقی 
رئیس جمهور عراق و حیدرالعبادی نخست وزیر پیشین این کشور 

مواجه شد.

معاون اول رئیس جمهور گفت: پیش بینی های لازم 
بارش های  اثر  بر  خسارت  شدن  وارد  از  جلوگیری  برای 

پیش رو ضروری است.
در  جمهور  رئیس  اول  معاون  جهانگیری  اسحاق 
جلسه  شورای عالی آب که شامگاه دوشنبه به ریاست  او 
برگزار شد با اشاره به وقوع سیلاب در استان خوزستان در 
اثر بارش های اخیر، گفت: با توجه به گزارش های وزارت 
نیرو و سازمان هواشناسی مبنی بر احتمال وقوع مجدد 
سیلاب لازم است پیش بینی های لازم برای جلوگیری از 

وارد شدن خسارت به استان خوزستان انجام شود.
اقدامات  از  قدردانی  با  جمهور  رییس  اول  معاون 
رسان،  امداد  نهادهای  نیرو،  وزارت  خوزستان،  استاندار 
ستاد مدیریت بحران استان و همه دستگاه های ذی ربط 
بخاطر عملکرد به موقع در جریان بارش های اخیر خاطر 
واکنش  و  موقع  به  اقدامات  با  خوشبختانه  کرد:  نشان 
سریع، خسارت قابل ملاحظه ای در جریان وقوع سیلاب 

استان خوزستان رخ نداد.
گزارش  به  استناد  با  ماه  آبان  از  دولت  افزود:  وی 
های سازمان هواشناسی واحتمال وقوع سیلاب در برخی 
استان های کشور برنامه ریزی های لازم را انجام داد و از 
استانداری ها، وزارت نیرو و ستاد مدیریت بحران استان 
ها خواسته بود که پیش بینی های لازم را برای مواجهه 
با سیلاب انجام دهند که خوشبختانه در بارش های اخیر 

شاهد عملکرد به موقع و جلوگیری از بحران بودیم.
جهانگیری از همه دستگاه های ذی ربط به خصوص 
وزارت نیرو و مدیران استان خوزستان خواست با وجود 

را  استان  آمادگی  سطح  شده،  انجام  های  ریزی  برنامه 
های  وقوع سیلاب  و  های شدید  بارش  با  مواجهه  برای 
بدبینانه  برای  را  لازم  تمهیدات  و  دهند  ارتقاء  احتمالی 
تا در صورت وقوع سیلاب های  بیندیشند  ترین شرایط 
بزرگتر، از آمادگی کافی برخوردار بوده و مردم متحمل 

خسارت نشوند.
معاون اول رییس جمهور همچنین با اشاره به بارش 
اظهار داشت: مردم در  های خوب کشور در مدت اخیر 
چند سال اخیر به دلیل خشکسالی های مستمر رنج و 
لطف  به  امیدواریم  و  شدند  متحمل  را  فراوانی  سختی 

خداوند متعال بارش های خوب امسال استمرار داشته و 
پایانی برای دوره خشکسالی و ورود به دوره ای جدید از 

ترسالی برای کشور باشد.
هواشناسی  سازمان  رییس  جلسه  این  ابتدای  در 
و  دما  وضعیت  ها،  بارش  میزان  از  گزارشی  کشور 
توضیحاتی  ارائه  به  و  کرد  ارائه  کشور  در  خشکسالی 
های  ماه  بینی  پیش  و  دما  تغییرات  میزان  در خصوص 
سازمان  بینیهای  پیش  براساس  گفت:  و  پرداخت  آینده 
هواشناسی بارش های کشور در سه ماه پیش رو در حد 

نرمال خواهد بود.

وقوع  از  گزارشی  نیرو  وزیر  جلسه  این  ادامه  در 
و  خوزستان  استان  در  اخیر  های  بارش  اثر  در  سیلاب 
پیش بینی هایی که از قبل برای این اتفاق صورت گرفته 
بود ارائه کرد و گفت: این وزارتخانه تدابیر لازم را برای 
ماه های آینده انجام خواهد داد تا بارش ها و سیلاب های 

احتمالی خسارتی به این استان وارد نکند.
در ادامه این جلسه نماینده وزارت نیرو گزارشی از 
وضعیت موجودی سدها و وضعیت بهره برداری از مخازن 
وضعیت  آخرین  تشریح  به  و  کرد  ارائه  کشور  سدهای 
سدهای استان خوزستان و میزان بارش های رخ داده در 

حوضه های مختلف آبریز در این استان پرداخت.
از  گزارشی  جلسه  این  در  نیز  خوزستان  استاندار 
مدیریت  برای  گرفته  اقدامات صورت  و  ها  ریزی  برنامه 
سیلاب های اخیر ارائه کرد و گفت: احداث سدها تا حد 
و  استان شد  در  بروز خسارت  و  تخریب  از  مانع  زیادی 
های  سیلاب  گرفت  صورت  که  اقداماتی  با  خوشبختانه 

اخیر خسارتی به استان خوزستان وارد نکرد.
رییس  کشاورزی،  جهاد  وزیر  که  جلسه  این  در 
از  تعدادی  و  کشور  بحران  مدیریت  ستاد  سازمان 
شورای  مجلس  در  خوزستان  استان  مردم  نمایندگان 
اسلامی نیز حضور داشتند،   موضوع سیلاب در استان 
بروز  از  جلوگیری  برای  ریزی  برنامه  و  خوزستان 
خسارت در اثر بارش های پیش رو مورد بحث و تبادل 
نظرات  و  پیشنهادات  ارائه  از  پس  و  گرفت  قرار  نظر 
خسارت  وقوع  از  پیشگیری  برای  تصمیماتی  مختلف، 

ناشی از بارش های شدید اتخاذ شد.

جعفری آبادی درباره اتفاقات اخیر در زندان قرچک ورامین گفت: عده ای 
زندانیان را تحریک کردند که مشمول عفو نمی شوند؛ در حالی که بخشنامه 
را  هایی  تیم  بخشنامه،  صدور  از  بعد  بلافاصله  ما  بود.  شده  صادر  تازه  عفو 
فرستادیم و کسانی که مشمول عفو شدند را بررسی کردند. تاکنون ۳۱۰۰ 
نفر مشمول آزادی و تخفیف مجازات شدند که از این تعداد ۲۲۰۰ نفر آزاد 

و ۹۰۰ نفر تخفیف مجازات را شامل شدند که بخشی از آنها خانم ها بودند. 
دادستان تهران گفت: امروز نجات جان بابک زنجانی دست خودش است 

که اموال دولت را بدهد.
عباس جعفری دولت آبادی در گفت وگویی رادیویی در پاسخ به سوالی 
و  به کسب  دادستانی  نگاه  و  دیوار  مانند  دهنده  آگهی  های  درباره سایت 
مجازی  فضای  در  کار  و  کسب  فعالیت  با  اساساً  ما  گفت:  نوپا  کارهای 
استارت آپ  ورود  دارد  آن مخالفت  با  دادستانی  آنچه که  نداریم  مخالفت 
ها به فعالیت هایی است که می تواند مجرمانه تلقی شود مانند اموالی که 

فروخته می شود که این اموال مالکان واقعی ندارد.
وی افزود: مدیران سایت ها باید توجه داشته باشند که اگر اجازه می 
دهند مالی یا آگهی به فروش برسد باید حتماً پاسخگو باشند. کسب و کار 
مجاز است اما احراز هویت نیز مهم است و سایت هایی که بدون توجه به 

احراز هویت این اقدامات را انجام می دهند باید پاسخگو باشند.
استفاده  بستر  این  از  متهمان  از  بسیاری  افزود:  آبادی  دولت  جعفری 
می کنند که با انتشار آگهی ها کارهای غیرقانونی انجام دهند. ما برایمان هویت 
مهم است و اشکالی که وجود دارد این است که هویت ها شناخته نشده است 
ما می گوییم کسب و کار مجاز است اما احراز هویت مهم است و سایت هایی 
را  موضوع  این  باید  می کنند  جنسی  فروش  به  اقدام  هویت  احراز  بدون  که 

رعایت کنند.
دادستان تهران ادامه داد: ما موضوع را ارجاع داده ایم تا بررسی شود و اگر 

به نتیجه برسیم که مجرمانه است حتماً فیلتر می شود.
استفاده  خارجی  گذاران  سرمایه  از  سایت ها  از  برخی  اینکه  درباره  وی 
می کنند و آیا گزارش این قراردادها به دست شما رسیده است یا خیر؟ گفت: 

هنوز گزارشی در این خصوص به دست ما نرسیده است.
جعفری آبادی درباره اتفاقات اخیر در زندان قرچک ورامین گفت: عده ای 
زندانیان را تحریک کردند که مشمول عفو نمی شوند؛ در حالی که بخشنامه 
را  هایی  تیم  بخشنامه،  صدور  از  بعد  بلافاصله  ما  بود.  شده  صادر  تازه  عفو 
فرستادیم و کسانی که مشمول عفو شدند را بررسی کردند. تا امروز ۳۱۰۰ 
نفر مشمول آزادی و تخفیف مجازات شدند که از این تعداد ۲۲۰۰ نفر آزاد 

و ۹۰۰ نفر تخفیف مجازات را شامل شدند که بخشی از آنها خانم ها بودند.
وی افزود: در بخشنامه عفو در مورد خانم ها تخفیف های ویژه ای در نظر 
گرفته شده است. البته همه عفوها استثنایاتی دارد که عده ای به خاطراین 

استثنائات مشمول آن نشدند.
جعفری دولت آبادی درباره آخرین وضعیت پرونده پدیده شاندیز گفت: 

این پرونده در مشهد مطرح است و حوزه قضایی تهران نیست.
وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه اگر بابک زنجانی بدهی اش را بدهد 
مورد عفو قرار می گیرد، گفت: در حکم ایشان آمده که اگر او وجوه را مسترد 
کند، می تواند مشمول عفو قرار گیرد لذا پرونده بابک زنجانی برای پرداخت 

وجوه دولت تشکیل شد.
وی با طرح این سوال که چرا حکم را اجرا نمی کنیم؟ گفت: ما بارها 

گفتیم اگر او پول ها را بدهد می تواند مورد عفو قرار گیرد. ما چندین سال 
است که حکم را اجرا نکردیم با اینکه حکم قطعی است زیرا »اگر« دارد و این 

قید »اگر« مهم تر است.
ایشان  و  گذاشتیم  جلسه  گذشته  ماه  ما  شد:  یادآور  تهران  دادستان 
پیشنهاد داشت که به او کمک شود و امروز نجات جان زنجانی دست خودش 
است که اموال دولت را بدهد. وکلا هم مدعی کمک اند ولی هنوز کار عملی 
نشده است. ما قبلًا هم مهلت دادیم و باز هم مهلت می دهیم ولی باید توجه 

کند که بدون پرداخت مال کمکی به او نمی شود.
وی در پاسخ به سوالی درباره پرونده فروشگاه طلای شادی گفت: این 
پرونده یکی از پرونده های سنگین ماست و این فروشگاه سال های زیادی این 
کار را انجام  داده است و حدود ۴ هزار نفر شکایت کرده اند. اوایل بر اساس کار 
فروش طلا بوده است اما بعد از یک مدتی به سمت کارهای سود ده می رود. 
در گذشته طلا می فروخته اما بعد از آن وارد کارهای مضاربه ای می شود و پول 
را می گرفته و سود داده است. ۲۲ شهریورماه امسال متواری شده بود اما پس 
از چندی دستگیر شد و پرونده در دادسرای ناحیه ۴ ما به اتهام وصول وجوه 

کلان تشکیل شده است.
است.  شده  کشف  اموال  تومان  میلیارد   ۱۰۰ حدود  شد:  یادآور  وی 
زودتر  که  داریم  تلاش  نمی دهد.  کفاف  اموال  و  است  زیاد  شکات  تعداد 
و  خودرو  فقره  چندین  و  ملک   ۲۰ فرد  این  از  برود.  دادگاه  به  پرونده 
کفاف  مکشوفه  اموال  میلیارد   ۱۰۰ که  است  شده  توقیف  نقد  های  پول 
مالباختگان را نمی دهد زیرا طلب شکات حدود ۲۵۰ میلیارد تومان است؛ 
لذا شکات باید توجه کنند که ما کاری نمی توانیم انجام دهیم و نمی شود 

پول را پرداخت کرد.
دادستان تهران تاکید کرد: این پرونده و پرونده سکه ثامن هر دو مشابه 
هم هستند، شکات زیاد و اموال کم و مطالبات مردم زیاد و مشکلاتی ایجاد 

شده است.
از سرمایه  استارت آپ ها  برخی  اینکه  بر  به سوالی مبنی  پاسخ  وی در 
گذاران خارجی استفاده کردند، مثل دی جی کالا و شیپور و آیا قرارداد این 
دو وب سایت به دادستانی داده شده است گفت: گزارش دقیقی در این زمینه 

برای ما نیامده است و منتظریم پلیس فتا در این زمینه به ما گزارش بدهد.
دادستان تهران درباره آخرین وضعیت طلافروشی تهرانپارس گفت: ما به 
این پرونده توجه داشتیم و دادستان کل کشور هم سفارش کردند وان شاءالله 
نظارتمان را بیشتر خواهیم کردیم و حتما سعی می کنیم تا پایان سال آن را 

به دادگاه بفرستیم.
و  است  شده  کارشناسی  درخواست  زمینه  این  در  شد:  یادآور  وی 
کارشناسی معمولا دیر انجام می شود زیرا ۴ هزار نفر که پول پرداختند را باید 

بررسی کنیم که چقدر پول پرداخت شده و چقدر پول دریافت نشده است.
دادستان تهران در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه ۲۰۰ تن گوشت با ارز 
یارانه ای کشف شده است، تکلیف این گوشت ها چه می شود؟ گفت: ما به تمام 
گشت های مشترک تعزیرات تاکید کردیم که هر گونه گوشت که در هر جا 
اعم از انبارها و فروشگاه ها که کشف می شود در همان محل به فروش برسد 
زیرا فاسدشدنی است و قانون ما را مکلف کرده است که باید طبق مقررات 

به فروش برسانیم.
شده  متوقف  ارزان  گوشت  عرضه  اینکه  درباره  سوالی  به  درپاسخ  وی 
است؟ گفت: برخی از مسایل از دست دستگاه قضایی خارج است. گوشت در 

گمرک دپو شده و گزارش به ما رسیده و رییس قوه قضاییه هم دستور دادند 
که پیگیری شود و دستگاه های دولتی باید در این زمینه حرکت جهادی کنند 
و وضع کشور طوری است که اجازه ندهند کسی گوشت را بیاورد و دپو کند. 
امیدوارم مشکل حل شود و معتقدیم بیشترین گره ها باید به دست دولت باز 

شود.
وی با اشاره به موضوع توقف عرضه گوشت گفت: از وزیر کشاورزی سوال 
کردم و ایشان توضیح داد که به لحاظ برخی از مشکلات پیش آمده در توزیع 
بلامانع  شود  انجام  کار  این  اگر  برسیم.  هدف  جامع  به  خواهیم  می  گوشت 
است و ما از این باب نگرانی نداریم امیدواریم زودتر گوشت توزیع شود و باید 
البته در  با ارز دولتی تهیه می شود در اختیار مردم قرار گیرد.  گوشتی که 

توزیع گوشت مشکلاتی وجود دارد که انشالله رفع می شود.
جعفری دولت آبادی درباره دادسرای ویژه سرقت در شرق تهران، گفت: 
به  اینکه  دیگر  و  باشند  داشته  بیشتری  دسترسی  مردم  اینکه  خاطر  به  ما 
پرونده ها رسیدگی تخصصی شود؛ این دادسرا را تاسیس کردیم و برای اینکه 
قضات در پرونده های سرقت متمرکز شوند و از صفر تا صد پرونده را واقف 
باشند، با پلیس هم مذاکره کردیم و قرار شد در شرق تهران اولین دادسرای 
تخصصی سرقت افتتاح شود. در مورد اصل مساله مبارزه با سرقت باید بگویم 
که بخشی از آن برعهده دستگاه قضایی و بخشی بر عهده سایر دستگاه هاست 
و معتقدیم که سرقت قابل پیشگیری است. به عنوان مثال اگر همه خیابان ها 
 ... باشند و  ایمنی کامل داشته  اتومبیل ها وسایل  اگر  باشد و  دوربین داشته 

حتما وقوع سرقت کنترل می شود.
جعفری دولت آبادی یادآور شد: در یکی از پرونده های سرقت سارقان از 
یک خانه توانسته بودند، ۲۵ میلیارد تومان پول نقد و طلا و دلار به سرقت 
ببرند لذا مردم نباید این میزان پول نقد را داخل منزل نگه دارند و بانک ها 
برای چه به وجود آمده اند. مردم به توصیه ما و پلیس توجه کنند و یکی از 

نکات مهم در این زمینه پیشگیری است.
بیت  و  هرمی  های  شرکت  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  تهران  دادستان 
کوین گفت: ما در حد یک اجمالی نگرانی داریم زیرا در دنیای فضای مجازی 
این موضوع را تبلیغ می کنند و تلگرام هم به سوی این مساله می رفت زیرا 
قابل ردیابی نیست و مشکلات زیادی در کشور رخ خواهد داد؛ لذا اجمالش را 
دستگاه های امنیتی و نظارتی به ما گفته اند اما هنوز پرونده ای در این بخش 
با  بخش  این  به  ورود  که  کنیم  توصیه می  مردم  به  ما  است.  نشده  تشکیل 
خطراتی برایشان مواجه خواهد بود و ممکن است سرمایه هایشان از بین برود 

و به پرونده ای مانند پرونده طلای شادی منجر شود.

وزیر دادگستری گفت: حمله به دولت در این شرایط که 
یک مجموعه نقض عهد و خلاف کردند و همه ضابطه های 

بین المللی را به هم ریختند، منصفانه نیست.
از  بازدید  جریان  در  دادگستری  وزیر  آوایی  علیرضا 
سازمان تعزیرات حکومتی استان قزوین، اظهار کرد: در این 
شرایط به جای اینکه نوک حمله را متوجه آن ها کنند به 
دولت که زیر فشار است و دشمنان همه مبادلات بانکی را با 

مشکل مواجه کرده اند حمله می شود.
نداشتم  حضور  نیز  دولت  در  اگر  من  داد:  ادامه  وی 
خط مشی من همین بود چون همه انسان هستیم و لازمه 

کار ما انصاف است.
وزیر دادگستری خاطرنشان کرد: امسال شرایط ویژه ای 
به  ایجاد و هجمه هایی  ارز  و  بازار  نوسانات  با  در قیمت ها 
دولت وارد شد ولی هرگز دفاع مطلق نمی کنم و نمی گویم 
در تصمیم گیری ها هیچ اشتباهی نبوده است ولی حقیقتاً 

منصفانه با دولت رفتار نمی شود.
آوایی افزود: این دولت با اندکی تغییرات تقریباً همان 
دولت یازدهم است و آیا در آن دولت نرخ ارز ثابت یا متغیر 
بود؟ و آیا در آن دولت نرخ ارز سیر صعودی یا کنترل شده 
بود؟ و اگر دولت ضعیف بود باید در آن دولت نیز این اتفاقات 

می افتاد.
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  دادگستری  وزیر 
عنوان کرد: سازمان تعزیرات حکومتی کار بسیار سختی را 
پیش رو دارد و باید در بررسی پرونده های ارجاع شده با دقت 
بسیار زیادی عمل کرده و مبادا آبروی چندین ساله یک فرد 

را با یک تصمیم گیری از میان ببرد.
آوایی تصریح کرد: یکی از آفات کار تعزیرات حکومتی 
و دادگستری عادی شدن کار است به گونه ای که برای قضات 
صدور حکم دستگیری، قرار بازداشت و بازرسی منزل عادی 

می شود درحالی که هرکدام از این تصمیمات یک زلزله در 
یک طایفه و خانواده ایجاد می کند.

وی گفت: ایجاد یک سوءسابقه و جریمه کردن یک 
به تشکیلات  احضاریه  و  فرستادن یک دعوت نامه  بازاری، 
این مجموعه ها  برای  قضایی و سازمان تعزیرات حکومتی 

عادی است درحالی که کل اعتبار یک نفر را از بین می برد.
آوایی اظهار کرد: بسیاری از بازاری ها با سرمایه آبروی 
خود در بازار کار می کنند و گاهی وقت ها با یک حکم و 
کم دقتی آبروی ۴۰ ساله یک نفر در عرض پنج دقیقه از 

میان برده می شود.
وزیر دادگستری گفت: از مجموعه تعزیرات حکومتی 
استدعا می کنم آنجا که باید بر اساس قانون پلاکاردی بر 
محل کسبی نصب شود با مراعات و دقت تمام و توجه به آثار 
و عوارض تصمیمات خود برای صدور حکم اقدام کنند چون 

این کار دقیقاً شبیه مرگ است.
وی تأکید کرد: باید حد متعادل را در این قضیه نگاه 
داشت و تجربه نشان داده است که هرکس با بی احتیاطی 
آبروی مردم را از میان برد؛ آبروی وی نیز در هر رده ای که 

بوده از میان رفته است.

وزیر دادگستری افزود: این دنیا بازتاب رفتار ما است و 
اگر با مردم دلسوزی کردیم با ما دلسوزی می کنند و اگر با 
بی پروایی آبروی مردم ریخته شود بی باکانه آبروی ما ریخته 

خواهد شد.
مردم  عید  ایام  در  به ویژه  شرایط  این  در  گفت:  وی 
متوقع هستند که کمک کنیم و باید در گشت های مشترک 
رفع  برای  مضاعف  با زحمت  مختلف  سازمان های  با  شما 
فشارها و مشکلات مردم تلاش شود تا مردم گران فروشی 

را تحمل نکنند.
آوایی تصریح کرد: از سوی دیگر نباید فضاهای سیاسی 
و اجتماعی مجموعه تعزیرات حکومتی را در قضایای هیجانی 
قرار دهد و به گونه ای رفتار شود که درنهایت به خود مردم 

ظلم صورت گیرد.
وی افزود: محدوده اختیارات ما در حوزه شرع و قانون 
است و سلایق مدیر، جو جامعه و رسانه ها نمی توانند برای 

ما معیار عمل باشند.
وزیر دادگستری مطرح کرد: ما نباید هیچ گاه شرافت 
حرفه ای و وجدان خود را از دست بدهیم و بدانیم باید یک 

عمر با تصمیمات خود زندگی کنیم.

معاون اول رئیس جمهور:

پیش بینی های لازم برای جلوگیری از خسارات سیلاب ها ضروری است

دادستان تهران: اگربابک زنجانی بدهی اش را بدهد، می تواند عفو شود

وزیر دادگستری: حمله به دولت در این شرایط منصفانه نیست
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وزیر اطلاعات ؛

 چندین 
سرویس 
 اطلاعاتی 
بر ضد ایران 
همکاری می کنند

با  ما  گفت:  ایران  اسلامی  جمهوری  اطلاعات  وزیر 
چندین سرویس اطلاعاتی متخاصم مواجه هستیم که دست 
به دست هم داده اند تا امنیت جمهوری اسلامی را به چالش 

بکشانند.
حجت الاسلام و المسلمین محمود علوی اظهارداشت: باید 
این باور را داشته باشیم که با یک گروه کوچک مواجه نیستیم.
وی افزود: ما عملا با چندین سرویس اطلاعاتی متخاصم 
امنیت  تا  اند،  داده  هم  دست  به  دست  که  هستیم  مواجه 

جمهوری اسلامی را به چالش بکشانند.
وزیر اطلاعات تصریح کرد: در هر شرایطی این امکان وجود 
دارد که گروه های ضد انقلاب برای به چالش کشیدن امنیت 
جمهوری اسلامی ایران چندین تلاش داشته باشند؛ این تلاش 
ها توسط دستگاه های اطلاعاتی شناخته می شوند و ضربه می 
از این تلاش ها تا مرحله  با این حال شاید یک مورد  خورند، 

عملات خود را از چشم دستگاه های اطلاعاتی پنهان کند.

علوی اظهارداشت: این اتفاقات در همه جای دنیا رخ می 
دهند اما جمهوری اسلامی بلافاصله بعد از رخ داد با هم افزایی 
دستگاه های اطلاعاتی و عملیاتی عقبه را به سرعت کشف می 
کند، کشف کردن و زیر ضربه بردن عقبه این اقدام تروریستی 

در جلوگیری از تکرار آن اثر گذار است.
مطالعه  از  اطلاعات، پس  وزارت  تلاش  با  کرد:  اعلام  وی 
بود و شنایایی  انتحار زده  به  بقایای خودرویی که دست  روی 
با تیم تروریستی  افرادی که  انجام  با خودرو، سر  افراد مرتبط 

ارتباط داشتند شناسایی شدند.
وزیر اطلاعات افزود: این اطلاعات در اختیار سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی قرار گرفت و سپاه به دستگیری افراد اقدام کرد.
علوی با بیان اینکه تدابیری برای اینکه عرصه را بر جریان 
تا  اندیشیده خواهد شد، گفت:  تر کنیم  تروریستی تنگ  های 
کنون نیز تدابیری اندیشیده و به مقامات ارشد کشور ارائه شده 
تایید برای امنیت بیشتر و کاهش احتمال  تا در صورت  است 

عملیات تروریست ها به کار شوند.
وی تاکید کرد: در راستای جلوگیری از تکرار این حوادث 
سپاه،  جمله  از  ها  دستگاه  دیگر  همکاری  با  اطلاعات  وزارت 
بسیج، ارتش، نیروی انتظامی، دستگاه قضایی و سایر دستگاه ها 
تمام تلاش خود را به کار می گیرد و در راستای پاسخ مقتضی 

به این عمل تروریستی اقدام خواهد کرد.
وزیر اطلاعات اعلام کرد: انشالله تا آخرین نفرات عقبه را 
شناسایی خواهیم کرد و مردم در آینده ای نه چندان دور شاهد 

این اقدامات خواهند بود.
شامگاه ۲۴ بهمن سال جاری یک دستگاه اتوبوس حامل 
از منطقه  ماموریت مرزبانی  اتمام  از  رزمندگان اسلام که پس 
عازم موطن خود بودند، در جاده خاش- زاهدان توسط خودروی 
انتحاری تروریست های تکفیری هدف حمله قرار گرفت که در 
جریان این جنایت تروریستی ۲8 تن از کارکنان نیروی زمینی 

سپاه به شهادت رسیدند.


